

桃園行政處公告

中文標題：銘傳大學桃園校區 110 年 4 月 23、24、25 日(五、六、日)大學個人申請入學招生考試教職員專車時刻表

英文標題：Ming Chuan University Taoyuan Campus University Admission by Application Examination Faculty and Staff Bus Schedule on April 23, 24, 25, 2021 (Fri.-Sun.)

**銘傳大學桃園校區 110 年 4 月 23、24、25 日(五、六、日)
大學個人申請入學招生考試教職員專車時刻表**

**Ming Chuan University Taoyuan Campus University Admission by
Application Examination Faculty and Staff Bus Schedule on April 23,
24, 25, 2021 (Fri.-Sun.)**

來程

06:50 劍潭捷運站 1 號出口→桃園校區(九久通運)

07:05 台北車站天成飯店(勝大莊前)→桃園校區(九久通運)

07:50 桃園火車站(中山大飯店)→桃園校區(桃園客運)

Departure

06:50 Exit 1 of MRT Jiantan Station→Taoyuan Campus (Jiujiu Bus)

07:05 Taipei Main Station Cosmos Hotel Taipei (In front of Kander's China Royal Art Shop)→ Taoyuan Campus (Jiujiu Bus)

07:50 Taoyuan Train Station (Chung Shan Business Hotel)→Taoyuan Campus (Taoyuan Bus)

回程

16:00 桃園校區 CC 棟→劍潭捷運站(九久通運)

17:00 桃園校區 CC 棟→劍潭捷運站(九久通運)

17:00 桃園校區 P 棟→桃園火車站(桃園客運)

Return

16:00 CC Building of Taoyuan Campus →MRT Jiantan Station (Jiujiu Bus)

17:00 CC Building of Taoyuan Campus →MRT Jiantan Station (Jiujiu Bus)

17:00 P Building of Taoyuan Campus →Taoyuan Train Station (Taoyuan Bus)

備註

110 年 4 月 23 日(五)教職員專車僅實施上列班次;學生專車全部停駛,另於

110年4月23、24日(五、六)增開《迴龍捷運站1號出口》及《桃園火車站延平路出口》上午7點20分至下午17點，每20分鐘一班之免費接駁車；110年4月25日(日)上午7點20分至下午14點，每20分鐘一班之免費接駁車，下午14點至17點，每30分鐘一班之免費接駁車，敬請師長善加利用。

Notes

Faculty and staff busses on April 23 (Fri.) will follow the schedule shown above, and all the student bus service will stop during the University Admission by Application Examination period. On April 23 and April 24 (Fri. and Sat.), from 7:20 am to 5:00 pm, additional shuttle busses for faculty and staff members will depart every 20 minutes from exit 1 of MRT Huilong station and Yanpin Rd. exit of Taoyuan Train Station. On April 25 (Sun.), additional Faculty and Staff busses run every 20 minutes from 7:20 am to 2:00 pm, and every 30 minutes from 2:00 pm to 5:00 pm. Please make good use of the service.

桃園行政處總務組：羅啓綸敬上 分機:3193

General Affairs Section of Taoyuan Campus Administration Luo, Chi-Lun Ext: 3193